
Oroszlány Város Önkormányzata 

 Képviselő-testületének 
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JEGYZŐKÖNYV 
 

Készült: A Pénzügyi Bizottság 2019. március 25-ei, munkaterv szerinti, nyílt 

üléséről 

 

Az ülés helye: Oroszlányi Polgármesteri Hivatal, I. emeleti tárgyalóterem 

 

Jelen vannak: Papp Péter elnök, Dr. Mátics István, Metzger Gyula, Németh Ferenc és 

Sólyom Jöran bizottsági tagok 

 

Távolt voltak: Elekes László, Gyuga Mihály, Székely Antal és Túri Bernadett 

bizottsági tagok 

 

Meghívottak: a mellékelt jelenléti ív szerint 

 

Papp Péter elnök köszöntötte a megjelenteket. A bizottság ülését 15 óra 13 perckor megnyitotta. 

Megállapította, hogy a bizottság határozatképes, mert a 9 fő bizottsági tagból 5 fő jelen volt. Ismertette az 

ülés napirendi pontjait, melyből kettő zárt ülés.  

 

Kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, ezért kérte a bizottság tagjait, szavazzanak a meghívó 

szerint megküldött napirendről. 

 

A bizottság a napirendet nyílt szavazással, 5 fő bizottsági tag részvételével, 5 igen szavazattal 

elfogadta és meghozta a következő határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

Pénzügyi Bizottsága 

42/2019. (III.25.) PB határozata 

a napirendről 

 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Pénzügyi Bizottsága a 2019. március 25-ei, 

munkaterv szerinti ülésén az alábbi napirendi pontokat tárgyalja:  

1. Az Oroszlány Önkormányzati Tűzoltó-parancsnokság 2018. évi támogatásának felhasználása, 

valamint a 2019. évi támogatási szerződése 

2. A Képviselő-testület 2019. március 26-ai ülése előterjesztéseinek megvitatása 

3. A Képviselő-testület 2019. március 26-ai zárt ülése előterjesztéseinek megvitatása 

4. Tájékoztató önkormányzati szerződésekről 

 

Felelős: Papp Péter elnök 

 

Papp Péter elnök jelezte, zárt ülésen tárgyalnák a Képviselő-testület zárt ülése előterjesztéseit, illetve az 

önkormányzati szerződéseket. Kérte, szavazzanak a zárt ülésen tárgyalandó napirendi pontokról. 

 

A bizottság a napirendek zárt ülésen tárgyalását nyílt szavazással, 5 fő bizottsági tag részvételével, 5 

igen szavazattal elfogadta és meghozta a következő határozatot: 
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Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

Pénzügyi Bizottsága 

43/2019. (III.25.) PB határozata 

napirendi pontok zárt ülésen való tárgyalásáról 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Pénzügyi Bizottsága a 2019. március 25-ei 

ülésén „A Képviselő-testület 2019. március 26-ai zárt ülése előterjesztéseinek megvitatása” és a 

„Tájékoztató önkormányzati szerződésekről” című előterjesztéseket zárt ülésen tárgyalja.  

 

Felelős: Papp Péter elnök 

 

Papp Péter elnök javasolta, hogy a képviselő-testület előterjesztései közül „Az Önkormányzati Szociális 

Szolgálat 2018. évi beszámolója a személyes gondoskodást nyújtó szolgáltatásokról, azok 

eredményességéről” című előterjesztést ne tárgyalják, a többi előterjesztést pedig a megadott sorrendben 

tárgyalják. 

 

 

1. NAPIRENDI PONT: Az Oroszlány Önkormányzati Tűzoltó-parancsnokság 2018. évi 

támogatásának felhasználása, valamint a 2019. évi támogatási szerződése 

 

Szabó Imre tűzoltóparancsnok elmondta, a tavalyi év során a költségvetésük 75 M Ft volt. A 

költségvetésben ebben az évben is ugyanez az összeg került szerepeltetésre. A tavalyi évben volt néhány 

olyan elmaradásuk a NAV felé, amit törleszteniük kellett, illetve ezek továbbra is fennállnak. Tehát a 

költségvetésük egy részét erre fordították, illetve továbbra is erre fogják fordítani. A béremeléseket 

változatlan költségvetés mellett meg tudták oldani, tehát ki tudják gazdálkodni a kötelező minimálbér 

emeléseket. Alapvetően a működésüket folyamatosan tudják biztosítani a jelenlegi költségvetésből. 

Hozzátette, az állami támogatásuk sem változik. Amennyiben lehetőség lesz rá, a bérmunkákkal tudják 

megemelni a bevételeiket. Ez mindig bizonytalan. Ebben az évben nem kell semmi olyan rendkívüli 

kiadásra számítaniuk, ami felborítaná a költségvetésüket. 

 

15 óra 17 perckor Dr. Molnár Miléna aljegyző megérkezett a bizottság ülésére. 

 

Papp Péter elnök tájékoztatta a jelenlévőket, hogy a volt könyvelő nem tudni mi okból, elkezdett a 

tűzoltóság bankszámlájára pénzeket utalni. Ezeket elkülönítetten kezelik. Megvárják, hogy a bírósági 

ítélet után ennek az összegnek mi lesz a sorsa.  

 

Szabó Imre tűzoltóparancsnok elmondta, 500 E Ft törlesztésére került eddig sor. Ezt az összeget 

zárolták a bankszámlán. Ehhez addig, amíg meg nem születik a bírósági döntés, nem nyúlnak hozzá. 

Valószínűleg ezt nem fog kelleni visszafizetni.  

 

Sólyom Jöran bizottsági tag kérdése az volt, hogy bármilyen egyezség, szóban, vagy írásban, illetve 

bármilyen ráutaló magatartás volt-e a volt könyvelő felé ennek a pénznek a fizetésével kapcsolatban a 

tűzoltóság részéről? 

 

Papp Péter elnök elmondta, a volt könyvelő ügyvédje levélben kereste meg a tűzoltóság vezetését. 

Annyit reagáltak, hogy a bírósági tárgyalásig nem kívánnak semmiféle egyezséget kötni. Ennek ellenére 

ezek az összegek érkeznek a bankszámlára. 

 

Sólyom Jöran bizottsági tag felhívta a figyelmet arra, hogy ha valaki nem intézkedik a hozzá befolyó, 

számára ismeretlen pénzek ügyében, akkor az azt jelenti, hogy elfogadta.   

 

Papp Péter elnök jelezte, az összeg el van különítve, a levelezést megőrizték, ügyvéddel konzultáltak.  

 

Sólyom Jöran bizottsági tag problémának érezte, hogy köztestület felé megy egy ellenőrizhetetlen 

forrású pénz. 

 



3 

 

Szabó Imre tűzoltóparancsnok elmondta, ezzel kapcsolatosan a nyomozóhatóság megkereste és 

információt kért. Ezt az információt megadta. A rendőrség is tud róla, hogy ez a pénz idekerült a 

tűzoltóság számlájára és hogy ezt az összeget a tűzoltóság zárolta. 

 

Papp Péter elnök elmondta továbbá, az előterjesztés tartalmazza, hogy az idei évi költségvetésben a 

tavalyihoz hasonlóan 75 M Ft támogatásban részesül a tűzoltóság, illetve a csatolt szerződés változik, 

negyedéves bontásban történik az utalás a tűzoltóság számlájára. Tájékoztatta a jelenlévőket, hogy az 

eddig rendelkezésre álló adatok alapján amit ki tudtak számolni, azokat az elmaradásaikat mind az Állam, 

mind a NAV felé teljesítették. Most már csak olyan elmaradásaik vannak, amelynek az anyagai a 

rendőrségen vannak 1,5 éve, azokat nem tudják kiszámolni. 

 

15 óra 21 perckor Gyuga Mihály bizottsági tag megérkezett a bizottság ülésére, a jelenlévő bizottsági 

tagok száma: 6 fő.  

 

Sólyom Jöran bizottsági tag felvetette, a Pénzügyi Bizottság más előterjesztést tárgyal, mint ami a 

képviselő-testület részére megküldésre került. 

 

Papp Péter elnök elmondta, a 2018. évi támogatás felhasználásáról szóló beszámolót csak a Pénzügyi 

Bizottság tárgyalja. 

 

További kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, kérte szavazzanak az előterjesztésről. 

 

A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 6 fő bizottsági tag részvételével, 6 igen szavazattal, 

elfogadta és meghozta az alábbi határozatot: 

 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének  

Pénzügyi Bizottsága  

44/2019.(III.25.) PB határozata 

az Oroszlány Önkormányzati Tűzoltó-parancsnokság 2018. évi támogatásának felhasználásáról, 

valamint a 2019. évi támogatási szerződése 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Pénzügyi Bizottsága:  

1. Elfogadja az Oroszlány Önkormányzati Tűzoltó-parancsnokság 2018. évi önkormányzati támogatás 

felhasználásáról készült beszámolóját az előterjesztés 1. számú melléklete szerinti tartalommal.  

2. Egyetért az Oroszlány Önkormányzati Tűzoltó-parancsnokság 2019. évi támogatási szerződésének 

megkötésével az előterjesztés 2. számú melléklete szerinti tartalommal. 

 
Határidő: a határozat kihirdetésére: azonnal 

Felelős: a határozat kihirdetéséért: Papp Péter elnök  

 
15 óra 23 perckor Szabó Imre tűzoltóparancsnok távozott a bizottság üléséről. 

 

 

2. NAPIRENDI PONT: A Képviselő-testület 2019. március 26-ai ülése előterjesztéseinek 

    megvitatása 

 

Tájékoztató a két ülés között történt fontosabb eseményekről, a hozott döntésekről, jelentés a lejárt 

határidejű határozatok végrehajtásáról 

 

Kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, Papp Péter elnök kérte a bizottság tagjait, szavazzanak 

az előterjesztésről és annak határozati javaslatáról.  

 

A bizottság az előterjesztést és a határozati javaslatot nyílt szavazással, 6 fő bizottsági tag részvételével, 

6 igen szavazattal, elfogadta és meghozta az alábbi határozatot: 
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Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

Pénzügyi Bizottsága 

45/2019. (III.25.) PB határozata 

a „Tájékoztató a két ülés között történt fontosabb eseményekről, a hozott döntésekről, jelentés a 

lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról” című előterjesztés véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Pénzügyi Bizottsága elfogadásra javasolja a 

Képviselő-testületnek a „Tájékoztató a két ülés között történt fontosabb eseményekről, a hozott 

döntésekről, jelentés a lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról” című előterjesztést és annak 

határozati javaslatát.  

 

Felelős: Papp Péter elnök 

 

A Középnyugat-magyarországi Közlekedési Központ Zrt. 2018. évi beszámolója és egyéb közlekedési 

kérdések 

 

Gyuga Mihály bizottsági tag tájékoztatta a jelenlévőket, hogy a szakbizottság ülésén két fő irányvonala 

volt a KNYKK Zrt. képviselője által elmondottaknak. Az egyik az, hogy 1,4-1,5 M Ft közötti vesztesége 

van a cégnek a tavalyi évi személyszállításon, és ennek a kompenzációját kérték a várostól. A másik 

pedig az, hogy 3. jelű helyijáratú buszjárat bevezetését javasolják az előterjesztés szerinti megállókkal 

300 E Ft/hónap áron. A bizottság véleménye az volt ezzel kapcsolatosan, hogy 3 hónapos próbaidő alatt 

vizsgálják meg ennek a szükségességét, vizsgálják meg, milyen igény van erre a járatra a városlakók 

részéről és térjenek vissza az egész éves üzemeltetésre. Tehát bruttó 1 M Ft összeget javasol erre a 

bizottság a képviselő-testületnek, illetve az 1,4 M Ft kompenzációját javasolja a bizottság a képviselő-

testületnek elfogadásra. 

 

Papp Péter elnök hozzátette, az 1 M Ft-os támogatást a szakbizottság a költségvetés általános tartaléka 

terhére javasolta.  

 

Miután további hozzászólás, módosító javaslat nem volt, kérte a bizottság tagjait, szavazzanak az 

előterjesztésről, illetve határozati javaslatáról. 

 

A bizottság az előterjesztést és annak határozati javaslatát nyílt szavazással, 6 fő bizottsági tag 

részvételével, 6 igen szavazattal elfogadta és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

Pénzügyi Bizottsága 

46/2019. (III.25.) PB határozata 

„A Középnyugat-magyarországi Közlekedési Központ Zrt. 2018. évi beszámolója 

 és egyéb közlekedési kérdések” című előterjesztés véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Pénzügyi Bizottsága elfogadásra javasolja a 

Képviselő-testületnek „A Középnyugat-magyarországi Közlekedési Központ Zrt. 2018. évi beszámolója 

és egyéb közlekedési kérdések” című előterjesztést és annak határozati javaslatát.  

 

Felelős: Papp Péter elnök 

 

A Varikont Kft. beolvadása az Oroszlányi Ingatlankezelő és Hasznosító Zrt.-be, az OIH Zrt. beolvadás 

utáni végleges vagyonmérlege és vagyonleltára 

 

Németh Gábor vezérigazgató elmondta, az előterjesztés azért kerül a képviselő-testület elé, mert a 

számvitelről szóló törvény alapján egy beolvadási folyamatot tekintve a beolvadást követően 90 napon 

belül el kell fogadni a végleges vagyonmérleget és vagyonleltárt mind a beolvadó társaságra 

vonatkozóan, mind a beolvadás után létrejövő társaságra vonatkozóan.  
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A beolvadás folyamata számviteli szempontból összetettebb rendszer, 3 könyvvizsgáló foglalkozott vele. 

Az előterjesztésből is látható, hogy a beolvadásokat követően, illetve az OIH Zrt. korábbi kisebbségi 

tulajdonosának (Vért Zrt.) a kifizetését követően hogyan alakulnak a pénzügyi mutatók. Ez ki is van 

emelve az előterjesztésben: az OIH Zrt.-nél mint a beolvadás után tovább működő társaságnál az 

eszközök és források összege 930 M Ft, a jegyzett tőke 420 M Ft, a saját tőke mintegy 721 M Ft-ra 

tehető. 

Az OIH Zrt. Felügyelő Bizottsága és Igazgatósága is tárgyalta a beolvadás folyamatát és a pénzügyi 

mutatókat, melyeket elfogadott.  

 

Kérdés, hozzászólás nem volt, Papp Péter elnök kérte a bizottság tagjait, szavazzanak az előterjesztésről, 

annak határozati javaslatáról és mellékleteiről. 

 

A bizottság nyílt szavazással, 6 fő bizottsági tag részvételével, 6 igen szavazattal elfogadta és 

meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

Pénzügyi Bizottsága 

47/2019. (III.25.) PB határozata 

„A Varikont Kft. beolvadása az Oroszlányi Ingatlankezelő és Hasznosító Zrt.-be, az OIH Zrt. 

beolvadás utáni végleges vagyonmérlege és vagyonleltára” 

című előterjesztés véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Pénzügyi Bizottsága elfogadásra javasolja a 

Képviselő-testületnek „A Varikont Kft. beolvadása az Oroszlányi Ingatlankezelő és Hasznosító Zrt.-be, 

az OIH Zrt. beolvadás utáni végleges vagyonmérlege és vagyonleltára” című előterjesztést, annak 

határozati javaslatát és mellékleteit.  

 

Felelős: Papp Péter elnök 

 

Beszámoló a VARIKONT Kft. 2018. évi tevékenységéről 

 
Németh Gábor vezérigazgató elmondta, a VARIKONT Kft. beszámolóját az előbb említett számviteli 

törvény alapján előbb kell értékelni és elfogadni, mint a beolvadás után létrejövő cég, az OIH Zrt. 

beszámolóját.  

A cég beszámolójából látható, hogy a fő tevékenységi üzletágak hogyan járultak hozzá az egész éves 

munkához, illetve milyen költségviselő szereppel tudtak részt venni a társaság finanszírozásában. A 

tervhez képest nagyobb eredményt sikerült elérnie a társaságnak. Az adózást követő eredménye mintegy 

6 M Ft, szemben a tervezett 3,5 Ft-tal. Ezt a nyereséget – ahogy a beszámoló is utal rá – fejlesztési célra 

különítené el a társaság. Ennek a fejlesztési céltartaléknak a terhére sikerült az idei évben egy új 

munkagépet vásárolni, ami már be is állt a városüzemeltetés szolgálatára. 

 

Gyuga Mihály bizottsági tag helyeselte, hogy a cég a 6 M Ft eredményből eszközt vásárolt. Véleménye 

szerint van egy nagy lehetősége az OIH Zrt.-nek, ugyanis 100%-ban önkormányzati tulajdonú céggé vált, 

tehát önállóan, a város érdekében tud fejlődni, fejleszteni. Kérte a képviselő-testülettől, hogy a cégnek a 

fejlesztését vegyék komolyan. Adjanak lehetőséget arra nekik, hogy hasonlóan, mint ahogy ezt az 

eredményt is beruházási célra fordították, bővíteni tudták a szolgáltatásukat, ezt támogassák, a későbbiek 

során egy komolyabb fejlesztési lehetőséget adjanak az OIH Zrt.-nek az anyagiak függvényében. 

 

Miután további hozzászólás, módosító javaslat nem volt, Papp Péter elnök kérte a bizottság tagjait, 

szavazzanak az előterjesztésről, a határozati javaslatról és a kiegészítő táblákról. 

 

A bizottság nyílt szavazással, 6 fő bizottsági tag részvételével, 5 igen és 1 nem szavazattal elfogadta és 

meghozta az alábbi határozatot: 
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Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

Pénzügyi Bizottsága 

48/2019. (III.25.) PB határozata 

a „Beszámoló a VARIKONT Kft. 2018. évi tevékenységéről” 

című előterjesztés véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Pénzügyi Bizottsága elfogadásra javasolja a 

Képviselő-testületnek a „Beszámoló a VARIKONT Kft. 2018. évi tevékenységéről” című előterjesztést, 

annak határozati javaslatát és a kiegészítő táblákat.  

 

Felelős: Papp Péter elnök 

 
Gyuga Mihály bizottsági tag hozzátette, a Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottság ülésén is volt 

1 nem szavazat. 

 
Az Oroszlányi Sportegylet és az OSE Lions Sport Nonprofit Kft. pénzügyi és szakmai beszámolója a 2018. 

évi támogatások felhasználásáról és a 2019. évi támogatási szerződések 

 

Papp Péter elnök kiemelte, nagyon részletes a beszámoló. 

 

Beck Ferenc OSE elnök megköszönte a képviselő-testületnek az idei évi támogatást. Jelezte, a 

megküldött anyag részletesen tartalmazza a bevételeiket, kiadásaikat. A 2018. évben egy plusz csapatot 

kellett indítaniuk a B33-ban, ahol a csoportot vezetik, sőt az idei döntő is Oroszlányon lesz, aminek 

véleménye szerint jó eséllyel vágnak neki. 

Jelezte, a korábbi évek tao támogatásaival szemben az idei év nagy nehézségeket okozott, mert egy nagy 

támogatójuk idéntől nem adott tao támogatást, sok helyről kellett összeszedniük és még mindig van 

feltöltendő tao-keretük. Szerencsére ez sem adósságot, sem késedelmes kifizetést nem okozott a 

gazdálkodásukban, de igen szigorú menetrend szerint tudtak csak gazdálkodni. 

Sportolóik létszáma nem a korábbi éveknek megfelelő ütemben növekszik. Ezt sok tényező befolyásolja.  

Mint minden sportágban, náluk is komoly problémát okoz az, hogy nincs a környéken egyetem/főiskola. 

Pont ezért nehéz itt tartani, nehéz ide hívni játékosokat. 

Hermann Istvánné települési képviselő kérdésére – Melyik szervnél került betöltésre a szakmai igazgatói 

hatáskör? – elmondta, az OSE-nál. Az utánpótlás felügyelésével van megbízva a szakmai igazgató úr, 

mindemellett a sok évtizedes első osztálybeli tapasztalatait hasznosítják a felnőtt csapatnál is.  

 

Hermann Istvánné települési képviselő elmondta, a táblázatokból látszik, a játékosok szerződéssel 

vannak, fizetést kapnak, ezen kívül az albérleti díjat és a rezsit is az OSE fizeti.  

 

Papp Péter elnök a jegyzőkönyv számára jelezte, hogy Oroszlány Város Önkormányzata az OSE 

Nonprofit Kft.-nek nem nyújt lehetőséget a támogatás felhasználásakor játékosok bérének kifizetésére. Ez 

a szerződésben is szerepel, illetve képviselő-testületi határozat van arról, hogy az önkormányzati 

támogatás bérkifizetésre nem használható fel. 

 

Beck Ferenc OSE elnök válaszában elmondta, van egyfajta szokás a szakmán belül, de ez a többi 

sportágnál is így van, hogy szállást, étkezést, fizetést biztosít. Lehetne azt mondani, hogy a játékos fizesse 

a szállást, a rezsit, stb., de akkor magasabb bérért jönnének. Ez is egy piac.  

Hermann Istvánné települési képviselő kérdésére - Hány albérletet bérel az egyesület? – elmondta, 7 és 10 

között van. Dolgoznak azon, hogy kevesebb legyen, illetve, hogy hogyan lehetne ezt olcsóbbá tenni, mert 

nagyon nagy teher.  

 

Sólyom Jöran bizottsági tag ügyrendi javaslatában a határozati javaslat 1; 2; 3; és 4 pontjáról külön 

szavazást kért.  

 

A bizottság tagjainak ellenvetése nem volt, így Papp Péter elnök befogadta ezt a kérést. 

Kérte a bizottság tagjait, szavazzanak az előterjesztés határozati javaslatának 1.a), b) és c) pontjáról. 
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A bizottság az előterjesztés határozati javaslatának 1.a), b) és c) pontját nyílt szavazással, 6 fő bizottsági 

tag részvételével, 6 igen szavazattal elfogadta és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

Pénzügyi Bizottsága 

49/2019. (III.25.) PB határozata 

„Az Oroszlányi Sportegylet és az OSE Lions Sport Nonprofit Kft. pénzügyi és szakmai beszámolója 

a 2018. évi támogatások felhasználásáról és a 2019. évi támogatási szerződések”  

című előterjesztés határozati javaslata 1.a), b) és c) pontjának véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Pénzügyi Bizottsága elfogadásra javasolja a 

Képviselő-testületnek „Az Oroszlányi Sportegylet és az OSE Lions Sport Nonprofit Kft. pénzügyi és 

szakmai beszámolója a 2018. évi támogatások felhasználásáról és a 2019. évi támogatási szerződések” 

című előterjesztés határozati javaslatának 1.a), b) és c) pontját.  

 

Felelős: Papp Péter elnök 

 

Papp Péter elnök kérte a bizottság tagjait, szavazzanak az előterjesztés határozati javaslatának 2.a), b) és 

c) pontjáról. 

 

A bizottság az előterjesztés határozati javaslatának 2.a), b) és c) pontját nyílt szavazással, 6 fő bizottsági 

tag részvételével, 5 igen és 1 nem szavazattal elfogadta és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

Pénzügyi Bizottsága 

50/2019. (III.25.) PB határozata 

„Az Oroszlányi Sportegylet és az OSE Lions Sport Nonprofit Kft. pénzügyi és szakmai beszámolója 

a 2018. évi támogatások felhasználásáról és a 2019. évi támogatási szerződések”  

című előterjesztés határozati javaslata 2.a), b) és c) pontjának véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Pénzügyi Bizottsága elfogadásra javasolja a 

Képviselő-testületnek „Az Oroszlányi Sportegylet és az OSE Lions Sport Nonprofit Kft. pénzügyi és 

szakmai beszámolója a 2018. évi támogatások felhasználásáról és a 2019. évi támogatási szerződések” 

című előterjesztés határozati javaslatának 2.a), b) és c) pontját.  

 

Felelős: Papp Péter elnök 

 

Papp Péter elnök kérte a bizottság tagjait, szavazzanak az előterjesztés határozati javaslatának 3. 

pontjáról. 

 

A bizottság az előterjesztés határozati javaslatának 3. pontját nyílt szavazással, 6 fő bizottsági tag 

részvételével, 5 igen szavazattal és 1 tartózkodással elfogadta és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

Pénzügyi Bizottsága 

51/2019. (III.25.) PB határozata 

„Az Oroszlányi Sportegylet és az OSE Lions Sport Nonprofit Kft. pénzügyi és szakmai beszámolója 

a 2018. évi támogatások felhasználásáról és a 2019. évi támogatási szerződések”  

című előterjesztés határozati javaslata 3. pontjának véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Pénzügyi Bizottsága elfogadásra javasolja a 

Képviselő-testületnek „Az Oroszlányi Sportegylet és az OSE Lions Sport Nonprofit Kft. pénzügyi és 

szakmai beszámolója a 2018. évi támogatások felhasználásáról és a 2019. évi támogatási szerződések” 

című előterjesztés határozati javaslatának 3. pontját.  

 

Felelős: Papp Péter elnök 
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Papp Péter elnök kérte a bizottság tagjait, szavazzanak az előterjesztés határozati javaslatának 4. 

pontjáról. 

 

A bizottság az előterjesztés határozati javaslatának 4. pontját nyílt szavazással, 6 fő bizottsági tag 

részvételével, 5 igen és 1 nem szavazattal elfogadta és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

Pénzügyi Bizottsága 

52/2019. (III.25.) PB határozata 

„Az Oroszlányi Sportegylet és az OSE Lions Sport Nonprofit Kft. pénzügyi és szakmai beszámolója 

a 2018. évi támogatások felhasználásáról és a 2019. évi támogatási szerződések”  

című előterjesztés határozati javaslata 4. pontjának véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Pénzügyi Bizottsága elfogadásra javasolja a 

Képviselő-testületnek „Az Oroszlányi Sportegylet és az OSE Lions Sport Nonprofit Kft. pénzügyi és 

szakmai beszámolója a 2018. évi támogatások felhasználásáról és a 2019. évi támogatási szerződések” 

című előterjesztés határozati javaslatának 4. pontját.  

 

Felelős: Papp Péter elnök 

  

15 óra 45 perckor Beck Ferenc OSE elnök távozott a bizottság üléséről. 

 

Az Oroszlányi Szabadidő Egyesület Labdarúgó Szakosztály pénzügyi és szakmai beszámolója a 2018. évi 

támogatás felhasználásáról és a 2019. évi támogatási szerződés  

 

Boros György szakosztályvezető elmondta, 2018. július 1-től vette át a labdarúgó szakosztály vezetését. 

Az egyesületben utánpótlás-vezetőként már január 1-től dolgozott ismét. Sajnos az edzői stábban nem 

volt egység. Az utánpótlás létszáma pengeélen táncolt, nagyon gyenge volt a gyerekek 

edzéslátogatottsága. Nem volt minden edzőnek végzettsége. Nem lehetett tudni, ki lesz Sallói István 

szakosztályvezető utódja, több jelölt is volt. Majdnem az utolsó pillanatban kapott megbízást erre a 

pozícióra, így nem volt elég ideje a megfelelő szakmai stáb felállítására. Voltak ellendrukkerek is, akik 

azon dolgoztak, hogy ne sikerüljön és ne tudjanak elindulni. Az augusztusi rajtra sikerült összeállítani a 

szakosztályt.  

Sem a tao-t, sem az önkormányzati támogatási kérelmet nem ő adta be, mert akkor még nem ő volt a 

szakosztályvezető. Azt gondolta, hogy legelőször a szakma irányában kell lépéseket tennie, a pénzügyi 

dolgokkal kevesebb foglalkozott. Ha a szakmai részt nem veszi kézbe, akkor lettek volna korosztályok, 

akik nem tudtak volna elindulni a bajnokságban, vagy a Bozsik Programban. Új edzőket hozott, új 

elvárási rendszert dolgoztak ki az edzők felé. A tömegesítés is fontos dolog volt, ami véleménye szerint 

jól sikerült. Fel tudták tölteni a szakosztályban sportoló gyerekek számát. Tehát inkább a szakmára 

helyezte a hangsúlyt, hogy maga az egyesület el tudjon indulni. Mivel félévkor vette át az egyesület 

irányítását, a pénzügyi-gazdasági részt nem ismerte. Sajnos pénzügyi-gazdasági ismeret nélkül látott neki 

ennek a feladatnak, ezért nem mert, nem akart változtatni, és nem is nagyon volt rá lehetősége. Megkötött 

szerződések voltak, és ami eddig működött, hagyta úgy tovább menni.  

 

15 óra 51 perckor Székely Antal bizottsági tag megérkezett a bizottság ülésére, a jelenlévő bizottsági 

tagok száma: 7 fő. 

 

Boros György szakosztályvezető elmondta még, hogy tavasszal a Bozsik Tornán 9 óvodás volt, jelenleg 

35 regisztrált óvodásuk van, ebből 25-27 aktív, aki rendszeresen látogatja az edzéseket. Történtek új 

igazolások is, július 1-je óta 58 új igazolást sikerült produkálniuk. Ez alsó korosztály. Jellemzően a 14-16 

éves korosztály az, amikor a legtöbb gyerekek abbahagyja a sportot. Ekkor kell rájuk a legjobban 

figyelni.  

Megköszönte azt a plusz támogatást, amit az önkormányzattól kaptak a gyerekek felszerelése kapcsán. 

117 gyereket sikerült felöltöztetniük edzőmelegítőbe és széldzsekibe, valamint 35 óvodás kapott 

edzőfelszerelést (két póló, rövidnadrág és sportszár). 
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Mikulás bulikat szerveztek a gyerekeknek, ilyen még soha nem volt. Felélesztettek olyan dolgot, ami 

régen hagyomány volt Oroszlányban (Karácsony Kupa, amit Imre Mátyás Kupának neveztek el). 

Januárban újra megrendezték az U9-es tornát 8 csapat jelenlétével, jó elismerést kaptak a többi csapattól. 

Januárban az összes utánpótlás-csapatuk elindult a bozsikos tornán, melyen szintén szép sikereket értek 

el. 

Előttük állnak még a tavaszi bozsikos fesztiválok. Az U7-U9-es korosztályban közel 100 gyereket 

mozgatnak meg vasárnaponként, az U11-U13-as korosztályban 60-70 gyerek vesz részt. A bajnokságban 

a 14, 16, 19-es csapatuk szerepel. AZ U16-osok vezetik a bajnokságot. Az U19-esek két olyan ellenfelet 

vertek meg mostanában, akik a 2. és a 3. helyen állnak, úgyhogy ott is lát fejlődést. 

A tavasz folyamán Komáromban a Nyuszi kupa nevezetű utánpótlás-tornán vesznek részt. Aki onnan 

továbbjut, az a debreceni virágkarnevál előtti héten fog döntőt játszani a kiserdei stadionban. Ez is egy 

nagy dolog, élmény a gyerekeknek. 

Az U9-es csapat a tv-ben fog szerepelni. Felcsúton megrendezésre kerül egy NBI-es mérkőzés. Az 

oroszlányi U9-es csapat tagjai fogják bekísérni a felnőtt csapatok tagjait. Ilyen sem volt még. 

Nyári tábort is szerveznek 4 korosztállyal. Étkezést, edzést, kirándulást, programokat biztosítanak a 

gyerekeknek. 

Mindemellett az önkormányzat segítségével megvalósult az első sportfelszerelés-vásárlás. Jelen 

pillanatban rendelésben van 1,2 M Ft-ért sportfelszerelés, edzéssegítő eszköz 1 M Ft-ért és 

mérkőzés/edzésfelszerelés 1,5 M Ft-ért. 

Mindemellett tervezi, hogy a következő tao-ba bele szeretné tenni egy 9 személyes kisbusz vásárlását. 

Nekik is meg kell célozniuk a vidéki településeket. Legnehezebb dolog ez ügyben, hogy a szülők háztól 

házig szállítást várnak.  

Előttük áll még az infrastrukturális fejlesztés is, az öltöző-felújítás.  

Összehasonlításként az U19-es csapat 2017-es beszámolóját, illetve a jelenlegi beszámolóját emelte ki. 

 

Papp Péter elnök véleménye szerint a beszámoló a tavalyihoz képest sokkal részletesebb, külön 

foglalkozik a korosztályos csapatokkal, nem csak az önkormányzati támogatásról, hanem az egyéb 

bevételeiről is beszámol, illetve a taoból származó bevételek felhasználásáról is. Szerepel az Öregfiúk 

csapat beszámolója is. A helyben kiosztott anyagban a képviselői keretből történt 1,5 M Ft-os támogatás 

felhasználása szerepel. 

 

Székely Antal bizottsági tag tájékoztatásul elmondta, a Művelődés, Oktatási és Sport Bizottság 

megvitatta a beszámolót, szinte semmiben nem tudtak konszenzusra jutni. Ugyanis egyesek most jöttek 

rá, igaz, hogy ősszel megszavazták az összeget, csak nem mondták meg, hogy ezt mire lehet költeni és 

most elcsodálkoztak, hogy milyen a felosztása az elköltött pénznek. Tanulság volt benne. Volt olyan 

vélemény is, hogy edzői bérekre nem kell költeni. Ha az edzőket kivesszük ebből a munkából, akkor 

nincs foci. Ingyen ezt senki nem fogja csinálni, más pedig nem fogja finanszírozni. 

 

Boros György szakosztályvezető jelezte, megpróbálnak olyan edzőket alkalmazni, akik valamilyen 

lincenc-szel rendelkeznek. Méghozzá olyan lincenc-szel, amivel a taon belül bérre lehet pályázni. Így az 

önkormányzat büdzséjét mentesíthetnék ez alól. Jelenleg két edzőjük végzett a legalsóbb edzői ranglétrán. 

Tehát azon dolgoznak, hogy e teher egy részét le tudják venni az önkormányzat válláról. 

 

Németh Ferenc bizottsági tag elmondta, az önkormányzati támogatás elszámolásáról szóló táblázatban 

szerepel egy 15,5 M Ft-os összeg, mely megbízási díj, továbbá kiküldetés, munkába járás térítése edzők, 

játékosok. Kérése az volt, hogy ezt a sort bontsák ki, mi a gyerekek/játékosok utaztatása, illetve mi az 

edzőké. 

 

Hermann Istvánné települési képviselő kérdése az volt, hol van az OSZE elnöke?  

Jelezte, neki is szemet szúrt, hogy az önkormányzati támogatásból 87% ment bérre, és az 

eszközbeszerzésekre egész évben pedig 0 Ft. Nem tudja elhinni, hogy nem kellett venni focilabdát. És 

decemberben jön igény, hogy 1,5 M Ft-ból kell felszerelés a gyerekeknek. Az időzítéssel van baja. 

Kérdése az volt, hogy a sportorvosi költségeket is a taoból finanszírozzák? 

 

Gyuga Mihály bizottsági tag elmondta, a város finanszírozza a sportorvos városi igénybevételét. 
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Boros György szakosztályvezető elmondta, ahhoz, hogy tudjon sportolni a gyermek, el kell mennie 

sportorvoshoz. Ennek van egy díja, mely orvosfüggő. A megyében 3 sportorvos van összesen. Hetente 

egyszer rendelnek, helyben ingyenes a vizsgálat, más településeken fizetni kell. 

Hermann Istvánné települési képviselő kérdésére tájékoztatást adott a tagdíjról. 

 

Sólyom Jöran bizottsági tag örömmel tapasztalta, hogy a korábbi működtetési rendszerben komoly 

változás állt be. A mostani beszámoló valóban sokkal jobb, mint a korábbiak, a bizottsági ülésen felvetett 

észrevételek nem szemrehányások, hanem ennek a dolognak a jövőbeli sokkal követhetőbb bemutatását 

szolgálják. Inkább szakmai javaslat volt, mint bírálat. Hozzátette, a szavazata nem a szakosztályvezető 

személyének, hanem az egyesületnek szól. 

 

Gyuga Mihály bizottsági tag elmondta, a város a költségvetéséből külön soron finanszíroz sportorvosi 

ellátást 3 M Ft-tal. Véleménye szerint ezt azért fizeti a város, hogy a sportolók igénybe tudják venni. Ez a 

sportorvos maximálisan szolgálja ki a város sportéletét.  

 

Székely Antal bizottsági tag jelezte, nincs sportorvos. Meghatározott órát tud teljesíteni, ha ennél többet 

fizetnek, akkor sem lesz sportorvos. 

 

Boros György szakosztályvezető kiegészítésként hozzátette, hogy a sportorvos 1 rendelési idő alatt 14-

16 gyereket tud fogadni, heti egyszer rendel. Az MLSZ hozott egy olyan döntést, hogy azok a 

háziorvosok, akik ebben részt vesznek támogatás mellett, ők adhatnak ki sportorvosi engedélyt. A 

megyében 2 sportorvos volt és ehhez csatlakozott 2 háziorvos. Az MLSZ felé tettek egy javaslatot, 

mégpedig hogy 14 éves korig a házi gyermekorvosoknak engedélyezze, hogy vizsgálattal egybekötve 

bocsássanak ki sportorvosi engedélyt. Erre még nem kaptak választ.  

 

Dr. Mátics István bizottsági tag tudomása szerint a megyében nincs főállású sportorvos, mindegyik 

másodállásban végzi ezt a tevékenységet. A 3 M Ft-os támogatás leosztva a költségekre, nagyon alacsony 

összeg.  

A probléma sokkal komolyabb. Nem helyesli azt, hogy háziorvosokat vonnak be sportorvosi működésbe. 

A sportorvoslás komoly orvosi tevékenység.  

 

Ezt követően a jelenlévők a sportorvoslásról egyeztettek. 

 

Miután további hozzászólás, módosító javaslat nem volt, Papp Péter elnök Sólyom Jöran bizottsági tag 

kérésére a határozati javaslat pontjairól külön szavazást rendelt el.  

Kérte a bizottság tagjait, szavazzanak az előterjesztés határozati javaslatának 1. pontjáról. 

 

A bizottság az előterjesztés határozati javaslatának 1. pontját nyílt szavazással, 7 fő bizottsági tag 

részvételével, 7 igen szavazattal elfogadta és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

Pénzügyi Bizottsága 

53/2019. (III.25.) PB határozata 

„Az Oroszlányi Szabadidő Egyesület Labdarúgó Szakosztály pénzügyi és szakmai beszámolója a 

2018. évi támogatás felhasználásáról és a 2019. évi támogatási szerződés”  

című előterjesztés határozati javaslata 1. pontjának véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Pénzügyi Bizottsága elfogadásra javasolja a 

Képviselő-testületnek „Az Oroszlányi Szabadidő Egyesület Labdarúgó Szakosztály pénzügyi és szakmai 

beszámolója a 2018. évi támogatás felhasználásáról és a 2019. évi támogatási szerződés” című 

előterjesztés határozati javaslatának 1. pontját.  

 

Felelős: Papp Péter elnök 

 

Papp Péter elnök kérte a bizottság tagjait, szavazzanak az előterjesztés határozati javaslatának 2.a) 

pontjáról. 
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A bizottság az előterjesztés határozati javaslatának 2.a) pontját nyílt szavazással, 7 fő bizottsági tag 

részvételével, 6 igen és 1 nem szavazattal elfogadta és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

Pénzügyi Bizottsága 

54/2019. (III.25.) PB határozata 

„Az Oroszlányi Szabadidő Egyesület Labdarúgó Szakosztály pénzügyi és szakmai beszámolója a 

2018. évi támogatás felhasználásáról és a 2019. évi támogatási szerződés”  

című előterjesztés határozati javaslata 2.a) pontjának véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Pénzügyi Bizottsága elfogadásra javasolja a 

Képviselő-testületnek „Az Oroszlányi Szabadidő Egyesület Labdarúgó Szakosztály pénzügyi és szakmai 

beszámolója a 2018. évi támogatás felhasználásáról és a 2019. évi támogatási szerződés” című 

előterjesztés határozati javaslatának 2.a) pontját.  

 

Felelős: Papp Péter elnök 

 

Papp Péter elnök kérte a bizottság tagjait, szavazzanak az előterjesztés határozati javaslatának 2.b) 

pontjáról. 

 

A bizottság az előterjesztés határozati javaslatának 2.b) pontját nyílt szavazással, 7 fő bizottsági tag 

részvételével, 6 igen szavazattal és 1 tartózkodással elfogadta és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

Pénzügyi Bizottsága 

55/2019. (III.25.) PB határozata 

„Az Oroszlányi Szabadidő Egyesület Labdarúgó Szakosztály pénzügyi és szakmai beszámolója a 

2018. évi támogatás felhasználásáról és a 2019. évi támogatási szerződés”  

című előterjesztés határozati javaslata 2.b) pontjának véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Pénzügyi Bizottsága elfogadásra javasolja a 

Képviselő-testületnek „Az Oroszlányi Szabadidő Egyesület Labdarúgó Szakosztály pénzügyi és szakmai 

beszámolója a 2018. évi támogatás felhasználásáról és a 2019. évi támogatási szerződés” című 

előterjesztés határozati javaslatának 2.b) pontját.  

 

Felelős: Papp Péter elnök 

 

Papp Péter elnök kérte a bizottság tagjait, szavazzanak az előterjesztés határozati javaslatának 2.c) 

pontjáról. 

 

A bizottság az előterjesztés határozati javaslatának 2.c) pontját nyílt szavazással, 7 fő bizottsági tag 

részvételével, 6 igen és 1 nem szavazattal elfogadta és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

Pénzügyi Bizottsága 

56/2019. (III.25.) PB határozata 

„Az Oroszlányi Szabadidő Egyesület Labdarúgó Szakosztály pénzügyi és szakmai beszámolója a 

2018. évi támogatás felhasználásáról és a 2019. évi támogatási szerződés”  

című előterjesztés határozati javaslata 2.c) pontjának véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Pénzügyi Bizottsága elfogadásra javasolja a 

Képviselő-testületnek „Az Oroszlányi Szabadidő Egyesület Labdarúgó Szakosztály pénzügyi és szakmai 

beszámolója a 2018. évi támogatás felhasználásáról és a 2019. évi támogatási szerződés” című 

előterjesztés határozati javaslatának 2.c) pontját.  

 

Felelős: Papp Péter elnök 
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16 óra 23 perckor Boros György szakosztályvezető távozott a bizottság üléséről. 

 

Papp Péter elnök szünetet rendelt el. 

 

 

SZÜNET 

16:23-16:35 

 

 

Döntés a szakorvosi ellátást érintő 2018. évi támogatások felhasználásáról szóló pénzügyi elszámolás 

elfogadásáról és az Oroszlányi Szakorvosi és Ápolási Intézettel kötendő 2019. évi támogatási szerződés 

jóváhagyásáról 

 

Dr. Mátics István bizottsági tag jelezte, az Egészségügyi és Szociális Bizottság egyhangúlag támogatta 

az előterjesztést. Nem vizsgálták a pénzügyi részeket, mivel a pénzügyi osztály vizsgálta és nem 

kifogásolta. Elmondta, az idei évi támogatás gyakorlatilag megfelel a tavalyi évinek. 

 

Hermann Istvánné bizottsági tag felvetette, Metzger Gyula május 2-ára kapott időpontot a laborba. 

 

Gyuga Mihály bizottsági tag elmondta, arról volt szó, hogy azért adja az önkormányzat ezt a 

labortámogatást, hogy a várakozási idő maximum 1 hét legyen. 

Felvetette, mivel a járásból más településen lakókat is ellát a labor, azok a települések mekkora összeggel 

járulnak hozzá ehhez a támogatáshoz. 

 

Dr. Mátics István bizottság tag elmondta, a szakrendelővel kötött szerződésben az áll, hogy ha a labor 

túllépi az előjegyzés határidejét, akkor nem jár nekik a havi támogatás.  

 

Sólyom Jöran bizottsági tag véleménye szerint egy ilyen rendszerben nyilván lehet azt tartani, hogy ki 

az oroszlányi. A többiek pedig várják ki azt az időt, amit a rendszer tud. Vagy szálljon be az adott 

település a támogatásba. Amikor kistérségi társulás volt, ezeket le lehetett egyeztetni. 

 

Papp Péter elnök felvetette, miért ne lehetne ezt a támogatási szerződést oly módon módosítani az idei 

évben, hogy az időpontoknál az oroszlányiak részesüljenek előnyben, ha a kistelepülések nem járulnak 

hozzá a labor működésének gyorsításához. 

 

Dr. Mátics István bizottsági tag véleménye szerint nem célszerű megkülönböztetni a betegeket. Inkább 

pénzt kellene kérni a járási településektől. Elsősorban az lenne a célszerű, ha a szakrendelő betartaná a 

szerződést. 

Felvetette, jelenleg ennél sokkal fontosabb kérdés, hogy a radiológia egyre rosszabb, 4-5 felvételt kell 

időnként készíteni, amíg 1 értékelhető eredményt kapnak. A vizsgálatok sugárterhelését elszenvedi a 

beteg, ugyanakkor eredménye nincs. Annak kellene utánajárni, hogy áll ez a radiológiai beruházás.  

 

Miután további kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, Papp Péter elnök kérte a bizottság 

tagjait, szavazzanak az előterjesztés határozati javaslatáról. 

 

A bizottság az előterjesztés határozati javaslatát nyílt szavazással, 7 fő bizottsági tag részvételével, 7 

igen szavazattal elfogadta és meghozta az alábbi határozatot: 
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Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

Pénzügyi Bizottsága 

57/2019. (III.25.) PB határozata 

a „Döntés a szakorvosi ellátást érintő 2018. évi támogatások felhasználásáról szóló pénzügyi 

elszámolás elfogadásáról és az Oroszlányi Szakorvosi és Ápolási Intézettel kötendő 2019. évi 

támogatási szerződés jóváhagyásáról” című előterjesztés véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Pénzügyi Bizottsága elfogadásra javasolja a 

Képviselő-testületnek a „Döntés a szakorvosi ellátást érintő 2018. évi támogatások felhasználásáról szóló 

pénzügyi elszámolás elfogadásáról és az Oroszlányi Szakorvosi és Ápolási Intézettel kötendő 2019. évi 

támogatási szerződés jóváhagyásáról” című előterjesztés határozati javaslatát.  

 

Felelős: Papp Péter elnök 

 

Önkormányzati ingatlanvagyonnal kapcsolatos döntések 

 

Gyuga Mihály bizottsági tag tájékoztatatta a jelenlévőket a Városfejlesztési és Környezetvédelmi 

Bizottság ülésén elhangzottakról. 2 ingatlant jelölt volna ki értékesítésre a város vezetése, az egyik a volt 

orvos lakás, a másik pedig a volt MSZP iroda. Mivel a Petőfi udvari tömb kiürítéséhez a lakásra 

szükségük lehet, ezért csak a Dózsa Gy. utca 25. II/6. számú ingatlan eladását támogatták. 

 

Miután további hozzászólás, módosító javaslat nem volt, Papp Péter elnök kérte a bizottság tagjait, 

szavazzanak az előterjesztés határozati javaslatáról. 

 

A bizottság az előterjesztés határozati javaslatát nyílt szavazással, 7 fő bizottsági tag részvételével, 7 

igen szavazattal elfogadta és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

Pénzügyi Bizottsága 

58/2019. (III.25.) PB határozata 

az „Önkormányzati ingatlanvagyonnal kapcsolatos döntések” című előterjesztés véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Pénzügyi Bizottsága elfogadásra javasolja a 

Képviselő-testületnek az „Önkormányzati ingatlanvagyonnal kapcsolatos döntések” című előterjesztés 

határozati javaslatát.  

 

Felelős: Papp Péter elnök 

 

Papp Péter elnök a bizottság nyílt ülését 16 óra 50 perckor bezárta és zárt ülést rendelt el. 

 

 

K. m. f. 

 

 

 Papp Péter    

 elnök  bizottsági tag 


